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"Знате да одлуку (о изласку на изборе) формално нисмо донели и да ћемо је саопштити у
сарадњи са партнерима, али чини ми се да је врло извесно да ће на овим изборима сви
учествовати, и моје мишљење и мишљење Покрета слободних грађана је да сви треба да
учествују на изборима", изјавио је председник ПСГ-а Павле Грбовић у емисији Дан
уживо.

  

  

Он је навео да се  нада да ће се направити коалициони договор са блоком странака које
су јуче направиле начелни договор о заједничком изласку на изборе, као и неке друге
организације.

  

„Ми са Странком слободе и правде и Демократском странком имамо вишегодишњу
сарадњу и она се уопште не доводи у питање. Са ПСГ-ом су веома лако постигли
споразум о заједничком наступу. Ми смо се врло лако споразумели са свим нашим
партнерима, и отворени смо за све потенцијалне партнере“, навео је Грбовић.
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Додао је да је Народна странка „нови актер у тој причи“, и да „дефинитвно виде себе у
том блоку“. Нада се да ће се тај блок врло брзо и озваничити.

  

Каже да се Народној странци замерају поједини коментари након одлуке о изласку на
прошлим изборима.

  

„Било је ту свакаквих речи, али немам ништа од тога да задовољавам сопствену сујету
или да некоме узвраћамо. Мислим да је важно на крају шта ћемо урадити. Ако је за неки
успех важно да ја пређем преко неких увреда, ја ћу прећи преко неких увреда“, истакао
је Грбовић .

  

Он је потврдио да се на састанцима које су одржавале опозиционе странке није
дискутовало о могућој кандидатури Здравка Поноша, потпредседника Народне странке
на предстојећим председничлким изборима.

  

„Не можемо да имамо председничког кандидата пре договора о заједничком учешћу на
председничким изборима. Имам позитивно мишљење о Поношу, али не знам да ли ће
бити заједнички кандидат“, закључио је Грбовић.
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